
Fra: Henrik Lindås <hsl@bkkfiber.no> 
Sendt: fredag 7. april 2017 20.45 
Til: Arne Helgesen 
Emne: Utsleppsløyve Rognaldsen 
 

Hei Arne, 

 

Visar til epost i fjor om denne saka. Eg var nede ved sjøen i dag for første gong på ei god 

stund. Der ser eg film på sjøen og fettflak som flyt. Samstundes bobler det fortsatt opp ved 

bakeriet.  

 

Eg hadde inntrykk av at problemet vart fiksa i fjor haust, og at utsleppet kun var kjølevatn?  

 

Mvh Henrik  



 



 



 

 



 



 

 



 



 

 



 



 

Mvh 

 

 

Henrik Lindås  

Tlf 97604092 

 

 

Sendt fra min iPhone 


